
 

 

29 augustus 2022 

 

Betreft: opvang asielzoekers en statushouders 

 

Geacht College, 

Het nieuws over Ter Apel vervult ons met diepe schaamte. Hoe is het mogelijk dat wij in Nederland 

zo met kwetsbare vluchtelingen omgaan? In de Volkskrant van vrijdag 26 augustus stond een artikel 

dat hoop gaf. Kleine, tijdelijke woonunits en een centrale tent voor een beperkt aantal asielzoekers in 

Horst aan de Maas. Op deze manier kan asielopvang behapbaar zijn, ook voor een kleine gemeente 

als Hattem. 

Ook uit Utrecht kwam een hoopvol bericht: door gedurende een maand de statushouders voorrang 

te geven voor huurwoningen, werd de achterstand in het huisvesten van het toegewezen aantal 

statushouders daar weggewerkt.  

Vandaar dat wij het college verzoeken om ons voor de vergadering van 5 September een brief te 

sturen over de stand van zaken op dit gebied in Hattem. Ook zouden wij graag van het college 

vernemen, welke scenario’s mogelijk zijn om bij te dragen aan een oplossing van de 

vluchtelingencrisis in Nederland.  

Via de VNG hebben wij vernomen dat aan de kant van gemeenten het aantal 

crisisnoodopvangplekken wordt opgehoogd, van 225 naar in totaal 450 plekken per Veiligheidsregio. 

Als wij als Hattemer gemeenschap nu zelf onze verantwoordelijkheid nemen, hebben we bovendien 

als bijkomend voordeel dat wij straks niet gedwongen zullen worden tot maatregelen die wij niet 

haalbaar achten. 

In afwachting van uw antwoord, met vriendelijke groet, 

 

Jaap van Tiel 

Fractievoorzitter PvdA/GroenLinks 

 

 

 

 

 

 


